

Ref: RPM/BOD/MN/D35/2025 28 October 2025 Disclosures and Compliance Section, Market Operations & Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange, Abu Dhabi, UAE, Greetings, Subject: Resolution by Circulation of the Board of Directors of Response Plus Holding PJSC (Company) to be issued on Friday, 31 October 2025 We refer to the above matter and wish to inform you that the Board of Directors of the Company intends to pass a resolution by circulation at 4:00 p.m. on Friday, 31 October 2025. The resolution will address matters relating to the Company's activities and business operations.	المرجع: RPM/BOD/MN/D35/2025 28 أكتوبر 2025 قسم الإفصاحات والامتثال، عمليات السوق والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة تحياتي، الموضوع: قرار بالتعميم صادر عن مجلس إدارة شركة ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ (شركة) والمقرر إصداره يوم الجمعة الموافق 31 أكتوبر 2025 نشير إلى ما ورد أعلاه، ونود إبلاغكم بأن مجلس إدارة الشركة يعتزم إصدار قرار بالتعميم الساعة الرابعة مساءً يوم الجمعة الموافق 31 أكتوبر 2025. وسيتناول القرار المسائل المتعلقة بأنشطة الشركة وعملياتها التجارية.
Yours sincerely,  Dr. Rohil Raghavan Chief Executive Officer	مع خالص التحياتي،  د. روهيل راغافان المدير التنفيذي